
Zápis 2/2019 ze dne 4/3/2019 – schůze výboru 
 
Přítomni: Fr. Křížek, Bc. Hladíková, O. Merta, O. Šedivá, V. Anděl, V. Borecká, L. Třešňáková 
Omluveni: M. Slavevová 
Neomluveni: P. Němec 
 
Příští řádná schůze výboru se bude konat 1. dubna 2019 na Jaho II. od 17.00 hod. 
 
Program: 
Info o činnosti v lednu a únoru: 

1. 12/01 se předávala zahrádka č. 15 panu Tomáši Novákovi, osobní data s ohledem na GDPR sdělím 
kontrol. pracovnici pro potřeby evidence. 

2. 13/01 a 14/01 jsme s Ing. Kocourkem provedli měření cest jednotlivých sekcí, jako přípravu na 
stanovení potřeby vodovod. vedení. 

3. 17/01 Olga Šedivá a Ing. Třešňáková – třídily jsme rozsáhlou administrativu předanou E. Kováčovou 
tak, abychom vytřídily Smlouvy, Povolení ke stavbě, Potvrzení o osvobození z brigád. Stále nemáme 
původní smlouvy, našly jsme jen dodatky ke smlouvám. 

4. 24/01 pan Merta opatřil železné díly na stávající vodošachty, viz přiložená Dohoda o provedení práce, 
na základě pověření panem předsedou v lednovém výboru. Jsou již uskladněny v klubovně. 

5. 31/01 Ing. Novotná provedla geodetické zaměření nové vody s tím, že výkresovou část předá na 
katastr a až po opatření jejich razítkem (katastru) jej předá ZO ČZS. Očekáváme fa cca 8 tis. 

6. Počátkem února paní Hana Grohová sdělila, že zahrádku č. 93 opouští, z našeho portfolia jsem vyzvala 
pana Růžičku, zda by měl zájem. První zahrádku v loňském roce odmítl. Předána bude 28/02. 
Náležitosti pana Růžičky přepošlu kontrol. pracovnici po podepsání smlouvy. Dtto 22/02 Hein Daniel, 
zahrádka č. 76. Předání proběhne 28/02/2019. 

7. Finance: 
odvod daně FÚ ve výši Kč 3.248,-, placena Fa 0141099622 FCC za svoz odpadu ve výši Kč 12.491,-. 
Dohoda o provedení práce s panem Mertou na zhotovení krytů na šachty ve výši Kč 7 tis., dosud 
neuhrazeno, prosím o odsouhlasení. 
Dále je potřeba objednat známky na rok 2019. 

8. Jediným neplatičem je paní Monika Havlíková, přes 3 tlf. urgence a doporučený dopis dosud 
nezaplatila. 

9. Stále nebyl předložen seznam odpracov. brigád na úseku Nedokončená jih! 
 
Diskuse: 

1. Pan předseda pogratuloval členkám k MDŽ a věnoval květiny. 
2. Byla omluvena jednatelka M. Slavevová ze zdravotních důvodů. 
3. p. Křížek předložil chybějící seznamy spotřeb vody a brigád 19-18 za úseky: 

Nedokončená Jih, Nedokončená sever – Anděl, Dostálových sever. 
Předložil 2 smlouvy o nájmu pozemků ZO z roku 1997 (předs. Bendlová) a z roku 2013 (Dušatková). 

Smlouvy převzala V. Borecká k naskenování. 
4. Stanoveny termíny brigád 2019: 11. 5., 15. 6., 14. 9., 12. 10. 
5. Puštění vody bude 6. 4. 
6. Stanoven termín plenární členské schůze: 25. 4. v 16 hod. 
7. Převody zahrádek 

- 31. 12. 2018 - zahrádka č. 15 - předána p. Tomáši Novákovi 
- 28. 2. 2019 - zahrádka č. 76 - předána p. Danielu Heinovi 
- probíhá převod zahrádky č. 93 H. Grohové na p. Růžičku 
- úsek Nedokon. Jih „ústně“ předala zahrádku pí. Mrkvicová panu Julovi Czilay!! p. Křížek zařídí, aby 

oba zúčastnění provedli urychleně platný převod zahrádky u jednatelky Slavevové 
- nemocný p. Simon žádá, aby jeho družka byla spolunájemcem jeho zahrádky. Jelikož toto stanovy 

neumožňují, doporučuje mu výbor, aby svoji zahrádku převedl na ni 
- zahrádka č. 161 - zesnulé Alenky Uhřinovské - p. Křížek domluví kontakt s pozůstalými, mají-li zájem 

o převod 
- rovněž je třeba vyjasnit čísla zahrádek p. Mikuly 

8. Neplatič – Monika Havlíková – po 3 tel. upozorněních a doporučeném dopisu stále dluží za rok 2018. 
Úsekářka vyzve k úhradě dluhu do 15. 3. Jinak bude zrušeno užívací právo. 



9. Byla schválena úhrada 7.000 Kč panu Mertovi za zhotovení krytů na jímky vody. 
10. M. Slavevová žádá o objednání známek na rok 2019. 
11. D. Hladíková požádá p. Kocourka, zdali by nezhotovil nástěnku pro její úsek. 
12. Požadavek pí. Kováčové, aby nebyla u ní vyseta tráva, není v naší kompetenci, to prováděli plynaři při 

zakončení prací. 
13. Brigády: 

p. Křížek oznámil, že v tomto roce bude za úsek Nedokončená Jih zapisovat účast na brigádách paní 
Dahlingerová (bez nároku na odměnu, ale jako pomocnice úsekáře Petra Němce). 
Za evidenci v ostatních úsecích odpovídají úsekáři a všichni po skončení brigády předají seznam 
účastníků hospodářce v klubovně. 
Je třeba, aby se před brigádou úsekáři poradili, co je nutné vykonat nejen na svém úseku, ale v rámci 
celé kolonie a dle toho byli brigádníci rozdělováni. 

14. p. Křížek žádá, aby do konce března úsekáři projednali případné nové členy do výboru, nebo revizní 
komise. Pro přípravu členské schůze je nutné dokončit platby členů na rok 2019 a návrh rozpočtu. 

15. Diskuse o pokračování pokládky vodovodní sítě: 
Předpokládá se, že vzhledem k finančním možnostem se pokládka rozdělí do 2 roků. 
V tomto roce by se měly zrealizovat hlavní vodovody úseků Dostálových sever a Nedokončená Sever - 
plyn. To by umožnilo odpojit dlouhý venkovní vodovod s každoročními haváriemi u tenis. kurtů. 
Nedokončenou Jih a Nedokončenou sever (Anděl) lze již letos připojit na nový rozvod v panelové cestě. 
Nový rozvod je již přiveden ke vstupu do těchto úseků (šachty na cestě u vchodu). 
Úsek Dostálových jih může až do příštího roku fungovat beze změn, je napojen přímo v hlavní 
předávací šachtě. 
V roce 2020 by mohly proběhnout pokládky hlavních vodovodů – postupně dle možností – 
v Dostálových Jih, Nedokončená Sever – Anděl, Nedokončená Jih. 
Koordinátorem pro postup prací je doporučen p. Olin Merta. 
Pro všechny jednotlivé úseky je nutné pořídit jednoduché plánky s určením umístění odboček s 
uzávěry z hlavního vodovodu v cestě – pro jednotlivé nebo skupiny zahrádek, průměry trubek a 
kohoutů a umístění vodoměrů pro jednotlivé zahrádky (pravděpodobně lze tyto plánky vytvořit 
svépomocí s některými zahrádkáři). 

 
Zapsala: (v zastoupení) 5. 3. 2019  L. Třešňáková 


